

**制式2 (左手油门)  
Mode 2(Left throttle)**

当油门操作杆向上推动时，直升机上升。  
When the throttle stick is pushed forward, the helicopter lifts up.



当油门操作杆向下推动时，直升机下降。  
When the throttle stick is pushed backward, the helicopter descends.



当副翼操作杆向左移动时，直升机飞向左边。  
When the aileron stick is moved to the left, the helicopter moves to the left.



当副翼操作杆向右移动时，直升机飞向右边。  
When the aileron stick is moved to the right, the helicopter moves to the right.



当升降操作杆向上推动时，直升机向前飞。  
When the elevator stick is pushed forward, the helicopter flies forward.



当升降操作杆向下推动时，直升机向后飞。  
When the elevator stick is pushed backward, the helicopter flies backward.



当方向操作杆向左推动时，直升机机头向左转。  
When the rudder stick is moved to the left, the head of helicopter moves to the left.



当方向操作杆向右推动时，直升机机头向右转。  
When the rudder stick is moved to the right, the head of helicopter moves to the right.